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Dato Torsdag den 04.03.2020 
Tid og sted 17.00 – 18.30 på Teams 
Deltagere Henrik Karlsen, Formand 

Tanja Fredenslund, Næstformand 
Sarah J Nielsen, Forældrerepræsentant 
Sanni Kalhøj, Forældrerepræsentant 
Kristian Højgaard-Hansen, Forældrerepræsentant 
Ronni Olesen, Forældrerepræsentant 
Peter Krickau, Forældrerepræsentant 
Ahmad Attou, elevråd 
Clara Josefine Fredenslund, elevråd 
Christina Riisgaard, Personale 
Dorthe Linnemann Filskov, Personale 
Trine Laugesen, Ledelse 
Brian Albæk, Skoleleder 

Afbud:  Peter Krickau, Ronni Olesen 
Referent: TL  

Link med hjælp i forhold til at tilgå Teams: 
https://www.youtube.com/watch?v=aT8HoDfyvos 
Dagsorden Referat 

1) Velkomst 
 

2) Corona status  
- 2 gange genåbning  

Hvordan imødegår vi de 
forskellige klasser? 
 

- Nødpasning 
SFO og Klub i hold.. 
 

- Håndtering af sårbare elever  
 

- IT-hjælp 
Status og planer 

  
 

3) Økonomi status på 2020 og de 
store linjer omkring 2021  
Kort opfølgning 

1. Brian bød velkommen til mødet.  
 
2. Det har været en god opstart, hvor vi har forsøgt at 
teamet omkring klassen består af 3 – 4 personaler. For 
0. – 4. klasse er rammen 7.45 – 12.45. For de øvrige 
klasser forventer vi en tilbagevenden i løbet af 
marts/april.  Medarbejdernes oplevelse er, at det har 
forløbet rigtig godt med de små på begge afdelinger.  
9. klasserne er tilbagevendt mandag i uge 9, hvor 9A er 
fremmødt, i uge 10 fremmøder 9B. Vi har tilrettelagt 
undervisningen i den tidsramme, som forvaltningen har 
udstukket.  
 
Medarbejdere og elever over 12 år tilbydes testning 2 
gange om ugen. Det foregår med den korte testpind, så 
det ikke skulle være så voldsomt. Brian har opfordret 9. 
klasserne til at blive testet, så vi kan opspore smitten. 
Testerne kommer 2 gange om ugen på Sødalskolen. 
 

https://www.youtube.com/watch?v=aT8HoDfyvos
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4) Fagfordeling 

Procesplan mv. 
Madkundskab 5. årg. 

 
 
5) Video fra Søren Aakjær 

Orientering om 
Sammenhængsmodel og 
forskellige i fællesskab 

 
 

6) Emner til næste 
skolebestyrelsesmøde 
 

7) Evt. 
 

Nødpasning i vores SFO og klub foregår meget 
klasseopdelt for at imødegå at en hel SFO eller klub ikke 
må lukkes ned. Vi forsøger at tage hensyn til at børn ikke 
må være alene i ydertimer, derfor arbejder vi opdelt med 
0 + 1. klasse og 2 + 3. klasse og så 4. klasse for sig selv.  
 
Der er sårbare børn rundt omkring i vores klasser. Vores 
medarbejder møder dem med forskellige tiltag, det kan 
være gåture, praktik, teamsmøder osv. Det er eleverne i 
5. – 8. klasse. I klubben etableres også aktiviteter, der 
henvender sig til børnene, som ikke må komme i klub. Vi 
er lige i opstarten til at opstarte trivselsgrupper på 
skolen, som også har til formål at møde børn i mistrivsel.  
 
 
Efter lidt opstartsproblemer er vi ved at være kørende 
med pc’er. Vi har allieret os med en it-pedel på 
Houlkærskolen, som har hjulpet os i perioden. Vi 
overvejer at udvide samarbejdet med henblik på et 
højere serviceniveau. Vi gør vores bedste for at hjælpe 
dem, der henvender sig omkring it-problemer.  
 
3. Børn og Unge området kommer ud med et meget 
større overskud end forventet. Det gør at man forventer 
at nogen af de institutioner/skoler ikke får overført det 
overskud, som er over 5 procent af deres budget. 
Sødalskolen har et overskud på 500.000, som vi har 
meget brug for bliver overført til 2021. 
Som det ser ud nu, kommer skolen ud med et underskud 
på omkring 300.000, dertil kommer et uvist antal 
eksklusionselever. Så måske kan vi komme helt op over 3 
procent.  
Til næste møde udarbejdes et bedre overblik over de 
reelle tal.  
 
4. Vi har sendt fagfordelingsproces ud til medarbejderne. 
Der kommer lidt rokade i personalet ved naturlig afgang, 
det betyder at vi skal have en ny medarbejder efter 
sommerferien.  
 
5. udsættes til næste gang 
 
6. Økonomi skal på næste gang.  
 



Bestyrelsesmøde 
   
 
 
 

 
 
 

7. evt: Det går rigtig godt med bygning af lejeboliger i 
Løvel. Der tænkes i at bygge flere hus – alle er lejet ud. I 
Rødding er der også godt gang i bygningen af huse.   
 
 
 

 


